



Verslag vergadering Participatieraad op 20 september 2023 in Stroud

Aanwezig: allen en bij punt 1 tevens wethouder Jim van den Hoorn en de heer Roel Stofmeel (Sociaal domein); mevrouw van Pagee vanaf circa 21.00 uur.

1. **Opening en welkom; gesprek met de gemeentelijke vertegenwoordigers.**

De voorzitter, Kees Bor, heet allen welkom, speciaal de twee gasten en vraagt hen allereerst of zij speciale vragen hebben voor de leden. De wethouder geeft aan, dat dat niet het geval is; de vorige week is er nog een goed overleg geweest met het dagelijks bestuur. Vanuit de Participatieraad wordt nog een aantal onderwerpen (opnieuw) aangekaart bij de wethouder. Allereerst het **OKO**. Daarvoor zijn twee leden met name geïnteresseerd: Martijn Krook en Bertina Bruggeman. De wethouder geeft aan, dat in juni de aftrap was. Gelet op de belangstelling zal er nog dit jaar een vervolg aan worden gegeven. De wens van Martijn om mee te denken in de werkgroep kan worden ingewilligd. Gevraagd wordt nog of de gemeente invloed heeft op de vraagstelling van de GGD; denk ook aan betrokkenheid van de jeugd zelf hierbij. De wethouder antwoordt, dat de werkgroep een speciaal op Putten geënte aanpak moet zien te ontwikkelen. Ook kan worden geleerd van de ervaringen in Hardenberg en Urk. Contact kan worden opgenomen met de nieuwe medewerker Hilbrand Rozema.

Vervolgens wordt gesproken over de wens om **openbare toiletten** in het centrum te realiseren. Het advies van de raad is in het college aan de orde geweest; zie de uitwerking binnen het centrumplan. Op dit moment is er sprake van drie opties. Vanuit de Praad wordt gewezen op de gemiste kans bij de invulling van het voormalige ABN-pand. Wordt er nog nagedacht bij de

gemeente over cofinanciering vanuit het bedrijfsleven? De voorzitter hoopt op een tastbaar resultaat.

Voor wat betreft de gewenste betrokkenheid van de Praad bij onderwerpen op het gebied van de **ruimtelijke ordening** heeft het college inmiddels een reactie verzonden. Binnenkort wordt het DB van de raad uitgenodigd voor een gesprek met beide portefeuillehouders en betrokken ambtenaren. We wachten een concrete datum voor overleg af. De brief wordt nog eens verzonden naar de leden.

De voorzitter vraagt wat het takenpakket wordt van de nieuwe manager sociaal domein en of zij voortaan ook deelneemt aan het maandelijks overleg van het DB met de gemeente. De wethouder zal dit met haar opnemen. De voorzitter bedankt de wethouder en Roel Stofmeel voor hun aanwezigheid.

Na het vertrek van beide gemeentelijke vertegenwoordigers wordt een korte discussie gevoerd over de vraag of het ten principale gewenst is dat leden van de Praad gaan deelnemen in gemeentelijke werkgroepen, juist met het oog op een zo onafhankelijk mogelijke advisering. De voorzitter stelt daarbij, dat de vraag is of we aan de voorkant invloed willen uitoefenen of alleen achteraf. Van geval tot geval moeten we bezien welke ruimte we willen innemen en waar de adviesgrenzen komen te liggen.

- 2. Verslag vergadering 28 juni 2023. Dit wordt ongewijzigd vastgesteld.**
- 3. Verslag overleg DB/gemeente Putten van 13 september 2023.** Dit leidt niet tot bijzondere opmerkingen. De wethouder had eerder aangegeven, dat de gemeente inzake de Inclusiefgroep zich bewust is van de eigen verantwoordelijkheid en nog steeds zo veel mogelijk arbeid aanbiedt. Verschraling kan leiden tot het minder gevarieerd aanbieden van functies voor de doelgroepen, wordt gesteld vanuit de Praad.
- 4. Actiepuntenlijst per 28 juni 2023.** Deze wordt doorgenomen en geconcludeerd wordt, dat alle actiepunten zijn uitgevoerd.
- 5. Mededelingen en ingekomen stukken.** De tijdens de zomer binnen gekomen stukken worden voor kennisgeving aangenomen. Uit het voorzittersoverleg meldt de voorzitter nog, dat het steeds moeilijker wordt om een goed onderling contact met elkaar te hebben, deels vanwege personele problemen en deels vanwege het niet-reageren. Dit is niet bemoedigend. De adviesaanvraag vanuit de gemeente inzake de nota "Meedoen in gelijkwaardigheid", die inmiddels is ontvangen, komt de volgende vergadering op de agenda. Fennie, Fons en Martijn bereiden

een preadvies voor, dat gereed zal zijn voor 11 oktober a.s. En tenslotte doen de secretaris en Gerrit Jan Zomer verslag van hun bespreking van die ochtend met een brede delegatie van de gemeente omtrent de ICT-problematiek. Enkele afspraken zijn: de secretaris stuurt een lijst van de mailadressen van alle leden naar de helpdesk van de gemeente; er komt een voorstel vanuit de gemeente om mee te werken met Teams; Zivver zou niet meer nodig moeten zijn en binnen de gemeente wordt nog nader onderzocht waarom toch nog steeds gebruik wordt gemaakt van extra beveiligingscodes. We wachten de ontwikkelingen af; het moet in ieder geval voor een ieder helder en concreet toepasbaar zijn.

- 6. Adviesaanvraag Beleidsplan Bestaanszekerheid.** Er wordt vanuit de vergadering veel waardering geuit voor het preadvies van de zijde van Channah en Matthijs. Toch wordt ook nog een aantal suggesties en opmerkingen gemaakt. Zo moet de gemeente zich goed realiseren hoe iedereen binnen de bevolking kan worden bereikt. De secretaris voegt alle opmerkingen samen en kijkt ook nog naar taal- en spellingsfouten en stuurt het advies op 21 september naar het gemeentebestuur.
- 7. Verdeling taken en functies.** De voorzitter heeft met alle leden individuele gesprekken gevoerd over de vraag wie voorzitter wil worden en hoe we aankijken tegen de bestaande indeling in werkgroepen. Voor wat betreft het eerste deel heeft Gerrit Jan Zomer zich bereid getoond om per 1 januari 2024 voorzitter te worden van de Participatieraad Putten. Dit wordt met applaus van de overige leden begroet. In oktober zullen ook afspraken worden gemaakt over de vraag wie vicevoorzitter, plv. secretaris en plv. penningmeester wordt. Iedereen wordt uitgenodigd daarover na te denken. Met betrekking tot het onderwerp “werkgroepen” wordt afgesproken dat in principe 4 werkgroepen ontstaan: WMO, Jeugdzaken, Participatie en RO. Toekomstige adviezen zullen worden voorbereid door een vertegenwoordiging van een werkgroep, aangevuld met 1 of 2 leden uit een andere werkgroep. Op die wijze kan een meer integrale benadering ontstaan.
- 8. Vergaderschema 2024.** Dit wordt in principe ongewijzigd vastgesteld. In het voorjaar van 2024 wordt beslist of de augustus-vergadering blijft gehandhaafd.
- 9. Uit de werkgroepen.** Geen echte bijzonderheden. Er zijn ontwikkelingen rond het onderwerp “dementievriendelijke gemeente”. Rian van Pagee heeft een sessie van Putten voor elkaar bijgewoond en Fennie van den Broek gaat mogelijk plaats nemen in een werkgroep rond dit onderwerp.

Vanuit de werkgroep Participatie wordt een grote banner getoond met kaarten inzake het onderwerp "Week van de eenzaamheid". De kaarten zullen onder andere worden bezorgd bij verenigingen, kerken, bibliotheek en gemeente.

Matthijs Bonzet rapporteert uit het Inclusiepanel, dat in feite lijkt op te houden te bestaan. In de discussie die volgt, wordt de conclusie getrokken, dat wij als Participatieraad een adviesverplichting hebben rond dit onderwerp. Dat moet worden aangekaart in het eerstvolgend overleg met de gemeente. De secretaris zal op korte termijn een brief met deze strekking versturen naar het college van burgemeester en wethouders.

10.PR en Communicatie. Miriam Brunt geeft aan, dat zij ook na haar aftreden per 1 januari a.s. bereid is om het jaarverslag te blijven maken en ook betrokken te zijn bij advertentiecampagnes. Dat aanbod wordt met enthousiasme begroet.

11.Rondvraag. Edwin van Harten geeft aan per 1 januari 2025 te stoppen als lid, na twee periodes van vier jaren. Bertina Bruggeman uit haar zorgen over ontwikkelingen rond Jeugdzorg; de capaciteit is te weinig en er is nogal veel sprake van overloop tussen OKO en het sociaal domein. Wellicht moet hierover een ongevraagd advies worden voorbereid. Zij zal daar de komende maand over nadenken. Channah vraagt en krijgt informatie over het volgen van seminars (live en online) van Movisie en de Koepel. In principe kan ieder lid cursussen volgen, die via de secretaris worden aangevraagd en door de Praad worden betaald. Fons Kortrijk praat ons bij over ervaringen met de opvang van asielzoekers met jonge kinderen: het loopt nog niet op rolletjes bij het COA. Tenslotte deelt Fennie van den Broek mee, dat zij de komende tijd mogelijk niet altijd inzetbaar is in verband met familieomstandigheden.

De voorzitter sluit om 22.05 uur de vergadering en wenst allen wel thuis.

NB Voorlopige indeling werkgroepen vanaf 2024

Jeugdzaken: Edwin van Harten, Jaap van Gent, Channah van Schayk en Martijn Krook

WMO: Fennie van den Broek, Bertina Bruggeman, Fons Kortrijk

Participatie/Inclusie: Matthijs Bonzet en Channah van Schayk

Ruimtelijke Ordening: Fons Kortrijk, Matthijs Bonzet